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Sec ció oficial
Extracte de les sessions

Acta nüm. 253

A  les 22 hores del dia 21 d’abril de 1927, es 
reuneix el Consell del Sindicat de Metges de 
Catalunya, amb assistència dels companys Drs. 
Puig i Sais, Vives, Presta, P . Mas Oliver, San
tina, Queraltó, R. Julià, Marti, Lucaya, Puigcer- 
cós, Figa, Sastre, N ârt i Riera, havent excusât 
la seva no assistència el Dr. R. Torres Carreras.

Presideix el Dr. Puig i Sais i actua de Secre- 

tari el Dr. Vives.

Es llegeix i s’aprova l’acta anterior.

Es dona compte de la correspondència rebuda 
i es llegeixen les següents comunicacions :

Del Dr. Joan Durich donant compte de les ges

tions fetes pels companys de Balears respecte al 
seu ingrés al Sindicat i a la Mutual Mèdica, la 
qual comunicació és vista amb molta satisfaccio.

Del Dr. Lluis Fullat Aragonés que demana si 
pel sol fet d’ésser baixa de la Mutual hom queda 
exclòs del Sindicat. S ’acorda contestar-li que en 
l’actualitat i per virtut d’un acord de l’Assemblea 
de 1923, ès obligatori èsser de la Mutual per ès
ser del Sindicat, però que, no obstant, el Consell 
té acordat presentar una proposició a la propera 
Assemblea per aclarir aquell acord de la de l’any 
1923 i veure l’alcanç que se li ha de donar.

Es llegeix una comunicació de la Mutual M è
dica i altra del Dr. Antoni Pujades, de Lleida, 
ambdues félicitant al Consell per ha ver estât so- 
bresse'ida la causa que s’inicià contra la Junta de 
l ’exercici 1923-24. S ’acorda agrair aquestes co
municacions.

Passa a tractar-se de la proposició presentada 
pels représentants de Barcelona, que fou ajoma- 
da en la sessió anterior.

L a presidència dîu que, havent estât presenta

da la proposició dins el termini que senyala el 
Reglament ha d’incloure’s en l’Ordre del dia de 
la propera Assemblea de Delegats als efectes de 
l’article 20, apartat d), de l’Estatut, sensé néces
sitât de que el Consell hagi de manifestar la seva 

opinió sobre la mateixa.
El Dr. Figa creu que la proposició és tant im

portant que potser seria convenient que, en por
tar la proposició a l’Assemblea, el Consell ha- 
gués format un criteri sobre la mateixa.

El Dr. Vives, després de fer constar que el Dr. 
Torres Carreras que ha excusât la seva no assis
tència per estar absent de Barcelona, havia lliu- 
rat unes notes perquè fos manifestada la seva 
opinió en aquesta sessió, proposa que la discus- 
sió d’aquest assumpte, si es creu convenient par- 
lar-ne, s’ajom i fins a la sessió preparatòria de 
l’Assemblea on seran tractats tots i cada un d'els 

extrems de l’Ordre del dia.
L a presidència demana si s’acorda de confor- 

mitat amb el criteri del Dr. V ives i unànimement 
queda acordat.

Passa a tractar-se del projecte per la creació 
d’un Grup de segur de vellesa, ajornat de la ses
sió anterior.

El Dr. Puig informa sobre el projecte i ma
nifesta la seva opinió analitzant els punts prin- 
cipals del projecte. Ordena després que es lle- 
geixi una comunicació del Dr. Joan Durich on 
fa espontàniament algunes consideracions sobre el 
segur de vellesa que són un criteri i una orienta- 
ció que el Dr. Puig creu aprofitables.

Llegida la comunicació, el Dr. Puig demana al 
Dr. Figa que exposi al Consell l’opinió que li ex
posé particularment i que creu també molt ben 
orientada per la resolució del rise de vellesa dins 
de la Mutual.

Finalment, opina el Dr. Puig que no és proce-


